
Referat styremøte lørdag 27 april 
 
Sted: Nebbenes kro, nordgående  
Kl: 12-18 
 
Tilstede: Stein, Gro, Ulf og Anne. Kine med over teams fra kl 16-17. 
Fraværende: Linnea, Wenche, Tina.  
 
Sak 10/2024 den økonomiske situasjonen 
 
-vi ønsker et møte med NHS om hva det innebærer å leie oss inn i dems system og hvis det blir 
så vi på sikt må gjøre noe med stambokføringa. 
-går i dialog med NHS 
-NPA har uansett fortsatt ansvaret for ponnirasene mtp avl og avlsplaner. 
-Stein og Anne utarbeider et dokument som vi tar med oss inn i dialogen med NHS og hvordan 
veien videre blir 
Prisendring 
-lisens opp igjen til 8000kr. Møter du på kåring året etter får du refundert 4000kr, innen to år 
2000kr.  
-Vi har gått igjennom prisene våre, og kommet med en ny prisliste. Dette blir publisert på 
hjemmesiden  
 
Sak 11/2024 årshjulet 
-Anne har laget et årshjul for styret hvor en del er ført inn, hva som må huskes på av frister, 
styremøter, hva vi må minne medlemmene på osv, men ønsker innspill og mer som kan fylles inn 
der. Kom gjerne med forslag.  
 
Sak 12/2024 Medlemsmøte 
-til høsten 
 -hel helg med ulike foredragsholdere, bruke de på Starum som foredragsholdere. Se 
tilbakemelding fra årsmøte om hva slags temaer medlemmene ønsker. (Anne har oversikt over 
dette) 
 -Foreslår i oktober/november  
-kommer til lunsj lørdag, foredrag lørdag ettermiddag, opplegg med sosialt samvær og middag. 
Foredrag søndag formiddag.  
-tema som er ønsket fra medlemmer. 
 -arvelige sykdommer - søndag 
 -farger og farge genetikk -søndag 
 -eksteriør-lørdag 
 
Sak 13/2024 tre års test 
-få dette inn i aktivitetskalenderen 
-Anne arrangerer en i innlandet  
-Prøver å få til en sørover også  
 
Sak 14/2024 instagram 
-Linnea og Kine har ordnet dette.  



-hvordan benytter vi oss av den? 
 -vi må passe på så alle rasene er representert her samt ulike bruksområder 
 -noen som har tips om hva vi kan legge ut her? 
 -Linnea og kine har møttes og fått til en avtale med Sportgården  
 -de har begynt å bruke instagram 
 -poste ut fra hingstekåringen. 
 -representera ulike raser og aktiviteter, passe på å få ut alle 
 -hvis noe skjer som man ønsker å poste der, send dette til Linnea eller Kine da helst med 
tekst 
 -flere som allerede har begynt å dele våre poster (NHS hadde gjort dette under 
hingstekåringen) 
 -vi følger kun store aktører innen hestesporten, ikke følge privatpersoner 
 -private bilder, husk å skrive hvem som er fotograf. 
 -reklamere for aktivitet samt gode individer innen ulike raser. 
 -følge ulike norske oppdrettere 
 -reklamere for føll og unghester som er norsk avlede. 
 -ikke reklamere om individer som er til salgs  
 -linke til hingstekatalogen.  
 
Sak 15/2024 show finale 
-Kine legger frem hva som er tanken rundt helga samt et budsjett 
-Linnea og Kine har vært og hilst på de på sportgården. 
 -Tønsberg 
 -Mye fasiliteter 
 -hele anlegget lørdag inkl alt 
 -sponsorer 
 -loddsalg med ulike premier (sponsorer). 
  
  
Sak 16/2024 eventuelt 
-aktiviteter 

-Ponniens dag 15.juni, Kine  
-alle må huske å ta kontakt med Sandra! Det må godkjennes, legge ved budsjett. Så ikke 

vi står i en situasjon hvor vi sitter med store utgifter uten at det kommer nok inntekter inn. Dette 
gjelder all aktivitet i regi av NPA. 

-trening igjennom sesongen,  
-øke bruksponni aktivitet,  
-kan få inn en ekstern trener hvis det er ønskelig 
-Clinic på Sportgården ang mønstring og ridning,  
-Show Bugårdsparken - Sandefjord 3.Aug,  
-Mønstringskurs og mønstringsklasse for barn 27 juli, har vært ønske at det er åpent for 

voksne også  
 

-Neste møte: tirsdag 4 juni kl 20.00 
Velkommen skal dere være. 
Mvh Anne  


